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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24. )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Seszták Miklós a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszter úrhoz

„Milyen információk állnak rendelkezésre a Duna Aréna jövőbeni üzemeltetésével és
kihasználtságával kapcsolatban? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban több kérdés is felmerült a Duna Aréna jövőben történő üzemeltetésével
kapcsolatban. A kormány korábban többször hangoztatta, hogy a vizes világbajnoksá g
létesítményei a verseny lezártát követ ően sem maradnak kihasználatlanul . Az azonban nem
világos, hogy a nagyközönség számára mikor nyílnak meg az uszoda kapui, ahogyan az sem ,
hogy a fenntartási költségek következtében milyen belép ői árakra számíthat majd a
nagyközönség, valamint hogy lesznek-e lakossági kedvezmények . Soós Csaba a Magyar
Úszószövetség kapitánya a minap úgy nyilatkozott, hogy az Aréna évi egymilliárd forinto t
kitevő fenntartási költségét önerőbő l lehetetlen fedezni, így ennek 70%-át az állam állja. Ennek
fényében különösen érdekes a kérdés, hogy a nagyközönség számára mennyiben váli k
kihasználhatóvá a medencék használata a jöv őben. Emellett a Duna Aréna építkezései sorá n
bezárt Dagály Strand sorsa körül is számos kérdés felvet ődött. Nem világos, hogy a fürdő
üzemeltetése továbbra is a Budapest Gyógyfürdői és Hévizei Zrt. feladata lesz-e .

A fentiekkel összefüggésben, kérem Önt ő l az alábbi kérdések megválaszolását :

Várhatóan mikortól nyitja meg kapuit a Duna Aréna a nagyközönség számára ?

Lehet-e számítani lakossági kedvezmények igénybevételének lehet őségére?



Kiírtak-e már pályázatot a Dagály Strand üzemeltetésére ?

Amennyiben nem, mikorra várható a pályázat kiírása ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus o'

Szabó Tíme a
Független országgyűlési képviselő
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